
PROTOKÓŁ NR 17/10

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 9 lutego 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Andrzej Machnica

4. Tomasz Nowicki.

Nieobecny usprawiedliwiony: Tadeusz Bierowski.

Zaproszone osoby:

5. Monika Poczykowska,

6. Irena Kawałek – dyr. MOPS Kowary,

7. Tadeusz Cwynar,

8. Krzysztof Woźniak.

Porządek obrad: 

1. Skarga pani Marczewskiej odnośnie stołówki w SP Nr 1.

2. Rozpatrzenie sprawy związków zawodowych „Wysoka Łąka”.

3. Rozpatrzenie sprawy pomocy w znalezieniu pomieszczenia na stołówkę dla osób korzystających z 

dożywiania realizowanego przez MOPS.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Skarga będzie rozpatrzona przez Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kowarach zgodnie 

z procedurami. Po weryfikacji ofert, a kryteria były 3, wybrano ofertę pani Chlebus. Skarga w opinii pani 

dyrektor Krysiak była bezzasadna, bo informacja o konkursie była jawna i termin był podany.

Ad. 3 Szkoła nie prowadzi stołówki – pani Irena Kawałek stwierdziła - MOPS musi zagwarantować 

posiłki.  Musiał  być  rozpisany  konkurs  na  żywienie.  Pani  Kawałek  musi  podpisać  umowę z  osobą,  która 

wygrała konkurs na prowadzenie stołówki w Szkole. Stołówki nie utrzymają się bez żywienia dorosłych. 

Pan  Mazurak  proponuje  wyprowadzić  dorosłych  ze  szkół  i  zabezpieczyć  oddzielne  pomieszczenie.  Od 

1.01.2010 mogą funkcjonować jarskie bary mleczne i są wpisane w ustawę o pomocy społecznej - powiedziała 

p. Kawałek.

Pan Płoński  powiedział,  że jest  pomieszczenie Urzędu Miasta,  wypowiedzieć umowę i uruchomić bar dla 

dorosłych (Hawana).

Należy wyprowadzić MOPS ze szkół – powiedział pan Krzysztof Woźniak. 
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Ad. 2  Pojawił  się problem – od 2 lat  istnieje pomysł restrukturyzacji  szpitala i  połączenia go ze 

szpitalem  jeleniogórskim,  który  ma  60 mln  zadłużenia.  Szpital  „Wysoka  Łąka”  nie  ma zadłużenia,  choć 

wymaga remontu i koncepcja łączenia szpitali się coraz bardziej materializuje. W XI 2009 r. pojawił się plan 

restrukturyzacji.  Pracownicy szpitala chcą utrzymać niezależność szpitala „Wysoka Łąka” - stąd wizyta na 

Komisji Zdrowia pani Moniki Poczykowskiej. Sprawa dotyczy również Janowic – powiedział p. Nowosielski i 

prosił Panią o kontakt z tym szpitalem.

Pan burmistrz prosił  o  kontakt  z  panią Elę  Zakrzewską,  która w opinii  pani  Moniki  jest  za  połączeniem 

szpitali. Jako Rada Miejska możemy wystosować pismo do Pana Marszałka o negatywnej opinii w sprawie 

łączenia szpitali.

 Ad. 4 Sprawy różne. 

Plan pracy został zatwierdzony jednogłośnie. 

Wnioski:

1. Uruchomienie baru mlecznego dla korzystających z usług MOPSu dorosłych mieszkańców Kowar. 

Wskazujemy miejsce docelowe – Bar Hawana.

2.  Komisja zobowiązuje pana Przewodniczącego RM oraz pana burmistrza do wystosowania pisma 

do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie nie podejmowania decyzji o połączeniu Szpitala Wysoka Łąka ze 

szpitalem powiatowym w Jel. Górze. 

Protokołowała:                                                                                                         Przewodniczący Komisji

Ewa Pędziwiatr                                                                                                     Zdrowia i Opieki Społecznej
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